
Protokół 56/2024
z Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 6 lutego 2024 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadziła  wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii
Aleksandra Krzeszewska. Wiceprzewodnicząca Komisji po stwierdzeniu kworum otworzyła
obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Cichoń Wojciech, Kępa Ryszard).

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

AD. 1 PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Informacja  o  planowanych  inwestycjach  mających  potencjalny   wpływ  na

środowisko  (zakład  recyklingu  baterii  na  ul.  Nasiennej,  ciepłownia  na
ul. Niklowej).

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.  3  INFORMACJA  O  PLANOWANYCH  INWESTYCJACH  MAJĄCYCH
POTENCJALNY  WPŁYW NA ŚRODOWISKO (ZAKŁAD RECYKLINGU BATERII
NA  UL.  NASIENNEJ,  CIEPŁOWNIA  NA  UL.  NIKLOWEJ)  -  pismo  Zastępcy
Prezydenta Jadwigi Zienkiewicz z dnia 15 stycznia 2024 r. Nr GOS.0012.1.2024.XVII

Pan Przemysław Rogowski,  dyrektor  Wydziału  Środowiska i  Gospodarowania  Odpadami,
streścił przedłożony materiał i opisał planowane inwestycje.

Radny  Jarosław  Rabczenko  zwrócił  uwagę  na  słaby  proces  informowania  mieszkańców
o  planowanych  inwestycjach.  Nie  ma  tych  informacji  na  portalach  miasta,  stąd  niska
frekwencja na konsultacjach społecznych. 

Radna Karolina Jaczewska-Szymkowiak zwróciła uwagę, że konsultacje społeczne opisane
jako konsultacje nt. terenu koło Huty będą dotyczyć także budowy zakładu recyklingu baterii
na  ul.  Nasiennej,  co  sprawia,  że  zainteresowani  mieszkańcy  nie  wezmą  udziału  w
konsultacjach, ponieważ zostali błędnie poinformowani o temacie konsultacji.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała, dlaczego miasto wydało najpierw decyzję odmowną dla
inwestycji na ul. Nasiennej a po odwołaniu przez inwestora decyzja została zmieniona.



Pan  Przemysław  Rogowski  odpowiedział,  że  miejscy  urbaniście  przeanalizowali  play  i
stwierdzili, że inwestycja nie jest zgodna z miejscowym planem zagospodarowania i wydali
decyzję  odmowną.  Inwestor  odwołał  się  od  tej  decyzji  do  Samorządowego  Kolegium
Odwoławczego,  które  uznało  że  plany  pozwalają  na  rozpoczęcie  takiej  inwestycji  i  stąd
wydanie decyzji pozytywnej.

Komisja przyjęła materiał do akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD.4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego za rok 2023 (LXVI/1)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni.

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Informacja o sprzedaży lokali mieszkalnych i użytkowych w 2023 r. (LXVI/2)

Informację otrzymali wszyscy radni.

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

• Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (1/LXVI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  7,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  2,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas nieoznaczony w drodze
bezprzetargowej.

• Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (2/LXVI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  4,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

AD. 5 KORESPONDENCJA

Brak korespondencji.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Radny  Andrzej  Lorenc  zwrócił  uwagę  na  pilną  konieczność  remontu  budynku  przy
ul. Libana 12.

Prowadząca  obrady  podziękowała  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:

Marta Kowalczyk

                                                                                   Wiceprzewodnicząca                 
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                Aleksandra Krzeszewska                   


